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Zápis č. 2 ze zasedání Vědecké rady FŽP UJEP v Ústí n.L. ze dne 
6.2.2008 

 
 
Účastníci jednání: prof. Kula, prof. Šoch, prof. Vráblíková, doc. Anděl, doc. Blažková, doc. Braniš, 
 doc. Halounová, doc. Janoš, doc. Ritschelová, Ing. Brůna, Ing. Richter, Ing. Zahálka 
 
Omluveni:  prof. Hrabánková, prof. Hřebíček, prof. Vyskot, doc. Loučka, doc. Slavík, Ing. 
Pondělíček  
 
Hosté: Ing. Dolanský,  Mgr. Bogan  
 
Program jednání: 
1.  Zahájení 
2. Projednání návrhů k akreditaci oborů navazujícího magisterského studia: 
 Environmentální geoinformatika 
 Environmentální management 
3. Strategie vědy a výzkumu na r. 2006 – 2010 - hodnocení 
4.  Aktualizace Dlouhodobého záměru na r. 2008  
5. Různé 
 
1.Zahájení jednání 
Děkan FŽP Ing. Richter přivítal přítomné členy vědecké rady a omluvil nepřítomné. Informoval o 
programu jednání; program jednání byl schválen. Projednávané materiály obdržela VR předem v 
elektronické podobě. Děkan poděkoval za včasné doručení připomínek k projednávaným 
materiálům před jednáním VR. 
 
2. Projednání  návrhů k akreditaci: 
2.1. Environmentální geoinformatika: 
Návrh představil zpracovatel Ing. Dolanský, upozornil na provedené změny (byly akceptovány 
připomínky z minulého jednání VR) a přednesl zdůvodnění obsahu předmětu Matematika. 
Navržený obsah (sylabus) předmětu obhajoval též Mgr. Bogan jako garant předmětu. Členové VR 
diskutovali věcné zaměření oboru, několik členů VR upozornilo na trvající formální nedostatky 
v připravované žádosti. 
 
2.2. Environmentální management: 
Návrh představil Ing. Richter. V diskusi členové vědecké rady poukázali na nutnost vazby na Bc. 
obory vyučované na FŽP, závažné připomínky byly vzneseny k věcné náplni oboru – nabídce 
předmětů. Dále členové VR upozornili na závažné formální nedostatky žádosti. 
 
Závěry: 
• Konkretizovat úvod žádostí včetně přijímacího řízení. 
• Upravit strukturu a snížit počet předmětů dle koncepce oborů. 
• U studijní literatury uvádět méně titulů (2-3). 
• DP zadávat v ZS 1. roku studia. 
• Zařadit do studijních plánů  praxi. 
• Dopracovat zkušební okruhy ke SZZ.  
• Zvážit možnost vnitřní akreditace v rámci UJEP. 
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3. Strategie vědy a výzkumu na r. 2006 – 2010 - hodnocení 
Na úvod doc. Janoš zdůraznil, že při hodnocení vycházel ze Strategie schválené koncem r. 2006. 
Předložený materiál měl za cíl zhodnotit, zda je výzkum na FŽP zaměřen na prioritní směry 
výzkumu tak, jak byly vytýčeny ve schválené Strategii. Dále byly zmíněny některé problémy VaV 
činnosti na FŽP, zejména personální zabezpečení a nutnost podpory (administrativní aj.) ze strany 
vedení FŽP. Pro ilustraci byl členům VR předložen seznam projektů řešených v r. 2007 spolu 
s nově podanými a přijatými projekty. Členové VR upozornili, že strategie vědy a výzkumu 
neobsahuje jasně definované cíle, což prakticky znemožňuje posoudit její naplňování. V této 
souvislosti bylo doporučeno provést analýzu postavení FŽP ve vymezených oblastech bádání např. 
na úrovni kateder. Byla zdůrazněna nutnost administrativní a technické podpory tvůrčích 
pracovníků, budování technického zázemí. V diskusi zazněla řada cenných námětů na zlepšení VaV 
činnosti na FŽP, např. s využitím interních workshopů a seminářů. Členové VR upozornili na 
význam hodnocení publikačních a jiných aktivit jako výsledků řešení VaV projektů s přihlédnutím 
k metodice Rady vlády pro VaV. 
 
Závěr:  
Vědecká rada materiál bere na vědomí. Doporučuje jeho konkretizaci a zachování kvantitativní a 
kvalitativní úrovně VaV činnosti na FŽP.  
 
4. Aktualizace Dlouhodobého záměru FŽP 
Materiál představil Ing. Richter, který upozornil, že na základě předem zaslaných připomínek byly 
VR dodány doplňující písemné materiály. Členové VR označili materiál za příliš obecný a 
doporučili jeho konkretizaci; to bylo částečně provedeno v dodatečně předložených materiálech. 
 
Závěr:  
Vědecká rada projednala Aktualizaci Dlouhodobého záměru FŽP na rok 2008. Vědecká rada 
doporučuje věnovat pozornost v roce 2008 publikační aktivitě v odborných časopisech s IF a 
rozšíření zázemí fakulty v laboratorním přístrojovém vybavení a personálním posílení výuky.  
 
 
5. Různé 
 
Další body do jednání VR nebyly zařazeny. 
Děkan pozval členy VR na společný oběd. 
 
Zapsali: Ing. M.Richter, Ph.D., EUR ING, děkan 
  Doc. Ing. P.Janoš, CSc., proděkan pro vědu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


